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Lokalna drużyna PFT Drewneks Sampława, rywalizująca na co dzień w A klasie, nie kryje
radości z faktu oświetlenia tutejszego boiska piłkarskiego i przygotowała z tej okazji
specjalne nagranie.

Boisko doświetlono w ramach gminnej inwestycji. Podobną Gmina Lubawa zrealizowała w
Rożentalu (a wcześniej także w Prątnicy i Grabowie).

- Zadanie otrzymało dofinansowanie samorządu
Województwa Warmińsko-Mazurskiego w wysokości
40 tys. zł, z konkursu „Małe granty na infrastrukturę
sportową w województwie warmińsko-mazurskim w
2024 r.” Całkowity koszt inwestycji wyniósł 113
560,37 zł - podał Urząd Gminy Lubawa.

Montaż instalacji oraz 12 lamp ledowych na 6 słupach na każdym z boisk zrealizował Zakład
Instalatorstwa Elektrycznego Jana Nadolskiego. Oświetlenie boisk stworzyło świetne warunki



zarówno dla graczy - na wieczorne treningi i rozgrywki, jak i dla widzów gminnych wydarzeń
sportowych.

Radości nie kryją przedstawiciele klubu w Sampławie - zobaczcie, jak poinformowali swoich kibiców i
sympatyków o tej inwestycji!
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